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KUNTALAISALOITE / KERTTULAN KENTÄN JATKOMAHDOLLISUUDET

Kh 15.02.2021 § 32
 Valmistelija tekninen johtaja Juha Hopeavuori, puh. 040 150 5302

 Jyri Kellosalo on jättänyt kuntalaisaloitteen 30.12.2020.

 Kellosalo toteaa aloitteessaan, että kunnassa on paljon moot to ri ajo neu vo-
jen harrastajia, joilla ei ole paikkaa missä ajella laillisesti. Lähin rata si jait-
see Nivalassa Pyssymäellä. Kannuksessa on myös so ra mont turata, mutta
si tä ei huolleta.

 Kellosalo ehdottaa, että Kerttulan urheilukenttä muutettaisiin motocross-,
moot to ri kelk ka- ja mönkijäradan paikaksi. Kenttä olisi sopivan kokoinen ky-
sei seen harrastukseen. Radan tekemiseen tarvitsee muutamat hiekka- ja
sorakuormat sekä kaivinkoneen. Haittapuolina paikalla saattaisi olla me lu
läheisille asukkaille, mutta aukioloajat voisi säädöstellä kaikille miel lyt tä väk-
si. Kellosalo ehdottaa, että radalla voisi järjestää kilpailuja ja vaih to eh don,
että koko alueen voisi asfaltoida ja rakentaa paikka karting-autoille ke säk-
si.

 Kuntalaisaloite esityslistan liitteenä.

Tekninen johtaja: Kunnanhallitus merkitsee kuntalaisaloitteen tiedoksi ja
päät tää jatkotoimenpiteistä.

Kunnanjohtaja: Kunnanhallitus hyväksyy teknisen johtajan tekemän pää-
tös eh do tuk sen.

Päätös: Kunnanhallitus yksimielisesti merkitsi kuntalaisaloitteen tiedoksi ja
to teaa, että kyseinen kohde ei sovellu esitettyyn käyttötarkoitukseen ja
päät ti siirtää kuntalaisaloitteen sivistyslautakunnalle jatkovalmisteluun. Si-
vis ty lau ta kun ta harkitsee Kerttulan urheilukentälle muuta vaihtoehtoista
käyt töä.

 ______

Sivltk 09.03.2021 § 9
 Valmistelija sivistysjohtaja Eeva Päiviö, puh. 040 150 5230

 Kerttulan kenttä tarvitaan nykykäytössään yleisurheilukenttänä vielä ke-
sään 2022 asti, kunnes Kuusistoon rakennettava uusi urheilukenttä val mis-
tuu. Toistaiseksi sivistystoimistoon on esitetty yksi idea vanhan kentän jat-
ko käyt töön. Sitä on ehdotettu moukarinheittäjien harjoituskentäksi.

 Kerttulan kenttä sijaitsee Toholammin kauneimpien jokimaisemien äärellä.
Kos ka alue sijaitsee omakotialueen välittömänä jatkeena, yksi mah dol li-
suus olisi kaavoittaa alueelle houkuttelevia omakotitontteja. Vesi, vie mä-



röin ti ja muu asumiseen tarvittava infrastruktuuri ovat alueella jo saa ta vis-
sa.

 Kerttulan kentän alueen jatkokäytöstä olisi hedelmällistä järjestää kun ta lai-
sia osallistava ideointimahdollisuus. Kyselyn tuloksia voisi hyödyntää uu-
den kuntastrategian laadinnassa ja kunnan palveluiden ke hit tä mis suun ni-
tel mis sa.

  Käsittelyssä olevan kuntalaisaloitteen viesti on, et tä Toholammille tar vit tai-
siin moottoriharrastajille harjoittelualue. Kerttula ei siihen sovellu, mutta tar-
peel le pyritään löytämään toinen, parempi ratkaisu.

Sivistysjohtaja: Toholammin kunta järjestää Kerttulan kentän alueen jat ko-
käy tös tä kunnan nettisivuille kyselyn. Asian käsittely ja kyselyn tulokset
saa te taan kunnanhallituksen ja edelleen kunnanvaltuuston tietoon.

Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.

 ______

Sivltk 21.02.2022 § 4 Valmistelija sivistysjohtaja Eeva Päiviö, puh. 040 150 5230

 Kuntalaiskysely oli avoinna vastaajille 4.10. - 30.11.2021. Siihen oli mah-
dol lis ta vastata verkossa (linkki kunnan verkkosivuilla sekä Fa ce book-si-
vuil la) tai paperilomakkeella Toholammin kirjastossa.

 Kyselystä tiedotettiin kunnan verkkosivuilla ja somekanavissa (Facebook ja
Instagram) sekä tiedotteella Lestijoki-lehdessä. Myös kirjasto tiedotti ky se-
lys tä. Kysely huomioitiin myös Lestijoki-lehden pääkirjoituksessa.

 Kyselyyn saatiin vastauksia todella runsaasti, 93. Yli puolet vastauksista oli
ver kos sa, paperilomakkeiden vastaukset syötettiin kyselyn päättymisen jäl-
keen verkkolomakkeelle analysointia varten. Myös vastausten laatu oli
erin omai nen, vastaajat olivat todella paneutuneet aiheeseen ja hyvin mo net
perustelivat vastauksensa huolellisesti.

 Kerttulan kenttä on vielä vuoden 2022 syksyyn asti nykykäytössä, kunnes
uu si urheilukenttä Kuusiston liikunta-alueelle valmistuu.

 Kyselyn toteuttaja kirjastonjohtaja Satu  Kinnari esittelee kyselytulokset si-
vis tys lau ta kun nan kokouksessa. Avoimet vastaukset lähetetään lau ta kun-
nan jäsenille sähköisesti.

 Jatkovalmistelun taustatiedoksi todetaan, että kenttäalueen on vuonna
1931 Toholammin nuorisolle lahjoittanut taiteilija Albert Gebhardt
(1869–1937).

Sivistysjohtaja: Sivistyslautakunta päättää
 -  että toistaiseksi kenttä jää koko perheen ulkoilualueeksi, jonka pe rus-



siistey des tä pidetään huolta,
 -  että kenttäalueen kehittämisestä tehdään erillinen suunnitelma, jossa     

hyö dyn ne tään kyselytuloksia ja
 -  lähettää kyselyn tulokset ja asian käsittelyn kunnanhallitukselle ja kun-    

nan val tuus tol le tiedoksi.

 Kirjastonjohtaja Satu Kinnari toimi asiantuntijana tämän asian käsittelyn
aikana. Hän poistui kokouksesta klo 17.46.

Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.


